
P r o t o k ó ł    Nr    IV/2019 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 31 stycznia 2019 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1120 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył 

obrady IV Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. 

Powitał Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego, Panią Iwonę Kowalczuk 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Panią Adriannę 

Saganek Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, 

kierowników wydziałów UM, przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów, 

oraz wszystkich zgromadzonych osób i mieszkańców Ciechanowa. 

 

Następnie minutą ciszy uczczono pamięć zmarłych w m-cu styczniu 

ciechanowskich samorządowców, Pana Marka Skwarskiego oraz Edwarda 

Chrostka, a także zamordowanego Prezydenta Gdańska Pawła Adamowicza. 

 

Pan radny Marek Rutkowski złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Ciechanów wobec 

decyzji o wypowiedzeniu umowy dzierżawy lokalu w Hali Targowej „Bloki” Pani 

Danucie Ceranowskiej. 

Głosowanie stanowi załącznik do protokołu. 

Wniosek upadł, gdyż nie uzyskał bezwzględnej większości głosów. 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miasta za rok 2018 

– druk Nr 1 

 

5. Projekty uchwał. 



1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów   – druk Nr 2x 

 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok – druk Nr 3x 

 

3/ w sprawie upoważnienia  Prezydenta Miasta Ciechanów do złożenia 

wniosku o dofinansowanie projektu w formie dotacji pn.”Przygotowanie 

strategii elektromobilności dla Miasta Ciechanów” – druk Nr 4 

 

4/ w sprawie przyjęcia i realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Miasta Ciechanów – druk Nr 5xx 

 

5/ w sprawie zarządzenia wyborów do organów Osiedli – druk Nr 6 

 

6/  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w tej     

strefie oraz „Regulamin Strefy Płatnego Parkowania”  – druk Nr 7x 

 

7/ w sprawie  „Aktualizacji założeń  do planu zaopatrzenia w ciepło, energie 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miejskiej Ciechanów uzupełnio-

nego o Program Ograniczenia Niskiej Emisji” – druk Nr 8 

 

8/ w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury. 

tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz  ogrodzeń, ich gabarytów, 

standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich 

mogą być wykonane – druk Nr 9x 

 

9/ w sprawie  określenia kryteriów przyjęć obowiązujących w postepowaniu 

rekrutacyjnym i postepowaniu uzupełniającym, wraz z liczba punktów moż-

liwych do uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów potwier-

dzających spełnienie kryteriów do oddziałów przedszkolnych w publicz-

nych szkołach podstawowych,  klas I publicznych szkół podstawowych   

prowadzonych przez Gminę Miejską Ciechanów – druk Nr 10 

 

10/ w sprawie wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego 

przy gminnej drodze  publicznej ul. Wesołej w Ciechanowie – druk Nr 11 

 

11/ w sprawie  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności  przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów  

– druk Nr 12 

 

12/ w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego 

(aportu) do jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością – 

Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej – druk Nr 13 



 

13/ w sprawie  zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu Wodo-

ciągów i Kanalizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. na lata 2019 – 2021 – 

druk Nr 14 

 

14/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej – druk Nr 15x 

 

15/ w sprawie ustalenia dla terenu miasta Ciechanów ograniczenia w godzi-

nach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży – druk Nr 16 

 

16/ w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Ciechanów wobec szerzą-

cej się w przestrzeni publicznej przemocy, agresji i mowy nienawiści – druk 

Nr 17x 

6. Interpelacje. 

7. Czas dla Zarządów Osiedli.   

8. Zapytania i wolne wnioski.   

9. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do    

Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

10. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Pkt. 3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej 

sesji, który odzwierciedla przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 

 

Pkt. 4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miasta za rok 2018 

 – druk Nr 1 

Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag. 
 

Pkt. 5. Projekty uchwał. 

Wydruk głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Cie-

chanów   – druk Nr 2x 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 44/IV /2019.  

 

 



2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok – druk Nr 3x 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 45/IV /2019.  

 

3/ w sprawie upoważnienia  Prezydenta Miasta Ciechanów do złożenia wniosku 

o dofinansowanie projektu w formie dotacji pn.”Przygotowanie strategii elektro-

mobilności dla Miasta Ciechanów” – druk Nr 4 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 46/IV /2019.  

 

4/ w sprawie przyjęcia i realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta 

Ciechanów – druk Nr 5xx 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 47/IV /2019.  

 

5/ w sprawie zarządzenia wyborów do organów Osiedli – druk Nr 6 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 48/IV /2019.  

 

6/  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wyso-

kości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w tej     strefie oraz 

„Regulamin Strefy Płatnego Parkowania”  – druk Nr 7x 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 49/IV /2019.  

 

7/ w sprawie  „Aktualizacji założeń  do planu zaopatrzenia w ciepło, energie elek-

tryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miejskiej Ciechanów uzupełnionego o Pro-

gram Ograniczenia Niskiej Emisji” – druk Nr 8 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 50/IV /2019.  

 

 



8/ w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic 

reklamowych i urządzeń reklamowych oraz  ogrodzeń, ich gabarytów, standar-

dów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być 

wykonane – druk Nr 9x 

 

Uchwała 18 głosami za, bez głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymują-

cymi się została podjęta i nosi nr 51/IV /2019.  

 

9/ w sprawie  określenia kryteriów przyjęć obowiązujących w postępowaniu re-

krutacyjnym i postepowaniu uzupełniającym, wraz z liczba punktów możliwych 

do uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów potwierdzających speł-

nienie kryteriów do oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podsta-

wowych,  klas I publicznych szkół podstawowych   prowadzonych przez Gminę 

Miejską Ciechanów – druk Nr 10 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 52/IV /2019.  

 

10/ w sprawie wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego przy 

gminnej drodze  publicznej ul. Wesołej w Ciechanowie – druk Nr 11 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 53/IV /2019.  

 

11/ w sprawie  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności  przesyłu na nieru-

chomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów – druk Nr 12 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 54/IV /2019.  

 

12/ w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do 

jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością – Przedsiębiorstwo 

Energetyki Cieplnej – druk Nr 13 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 55/IV /2019.  

 



13/ w sprawie  zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wo-

dociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. na lata 2019 – 2021 – druk Nr 14 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 56/IV /2019.  

 

14/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej – druk Nr 15x 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 57/IV /2019.  

 

15/ w sprawie ustalenia dla terenu miasta Ciechanów ograniczenia w godzinach 

nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miej-

scem sprzedaży – druk Nr 16 

 

Głos zabrał pan radny Jerzy Racki, który poinformował, że po raz kolejny klub 

radnych PiS zgłosił projekt uchwały dotyczący ograniczenia sprzedaży alkoholu 

w godzinach nocnych na terenie miasta Ciechanów. Pan radny podziękował prze-

wodniczącym zarządów osiedli, którzy opinie mieszkańców przekazali do pana 

przewodniczącego rady. Pan radny przypomniał stanowiska policji i Związku 

Miast Polskich w tej sprawie. Ponadto nadmienił, że nie jest to tylko wniosek 

klubu radnych PiS, lecz także odpowiedź na zapotrzebowanie społeczne. 

 

Uchwała 6 głosami za, 11 głosami przeciwnymi i 4 głosami wstrzymującymi 

się nie została podjęta. 

 

16/ w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Ciechanów wobec szerzącej się 

w przestrzeni publicznej przemocy, agresji i mowy nienawiści – druk Nr 17x 

 

Pan radny Marek Rutkowski zabrał głos w sprawie treści stanowiska i podzielił 

się swoimi uwagami dotyczącymi jego utworzenia. 

Pan Przewodniczący Rady udzielił Panu radnemu w tym zakresie odpowiedzi. 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymują-

cych się została podjęta i nosi nr 58/IV /2019.  

 

 



Pkt. 6. Interpelacje 

Pani radna Magdalena Grelik – Grodecka, zgłosiła interpelację dotyczącą 

poprawienia bezpieczeństwa mieszkańców, poprzez zamontowanie kamer 

monitoringu na kładce przy ul. Przytorowej, począwszy od ul. Nowokolejowej. 

W drugiej interpelacji, pani radna poprosiła o zamontowanie oświetlenia 

ulicznego na ul. Letniej (na odcinku od ul. 17 Stycznia do ul. Żeromskiego); 

zamontowania lampy solarnej w przejściu za parkingiem PWSZ od ul. 

Głowackiego do ul. Olchowej; zamontowania „kocich oczek” na skrzyżowaniu 

ul. 17 Stycznia z ul. Letnią i Świętochowskiego. 

Pan radny Wiesław Brzozowski zainterpelował o zmianę trasy autobusu 

komunikacji miejskiej nr 5. 

Pani radna Anna Smolińska w pierwszej interpelacji poprosiła o zastosowanie 

nowego rozwiązania inżynieryjnego poprzez montaż aktywnych przejść dla 

pieszych w obrębie skrzyżowania ul. Armii Krajowej z ul. Harcerską. 

W drugiej interpelacji, pani radna wystąpiła o niezwłoczne podjęcie działań 

mających na celu poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Gwardii Ludowej 

WRN i Armii Krajowej. 

W kolejnej interpelacji, pani radna zainterpelowała o zaprojektowanie i budowę 

ciągu pieszo – jezdnego (dla rowerzystów) od ul. Andersa do ul. Rzeczkowskiej 

z wyjściem obok ZUS. 

Pan radny Robert Umiński złożył interpelację w sprawie możliwości poprawienia 

bezpieczeństwa i komfortu życia mieszkańców budynku przy ul. Gruduskiej 3. 

Pan radny Jerzy Racki, w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi na pytania związane ze sprawą rozwiązania bez podania przyczyn 

umowy dzierżawy na lokal handlowy w Hali Targowej „Bloki”. 

W drugiej sprawie, pan radny, zainterpelował o zainstalowanie na skrzyżowaniu 

ul. Mazowieckiej i Mleczarskiej tymczasowej sygnalizacji świetlnej na czas 

trwania remontu wiaduktu przy ul. Płockiej. 

W kolejnej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o ustawienie przenośnej 

toalety typu Toi-Toi w okolicach parkingu przy ul. Prymasa Tysiąclecia. 

W ostatniej interpelacji pan radny poprosił o wykonanie instalacji oświetleniowej 

ul. Skrajnej. 

Pan radny Karol Makijonko, poprosił o wskazanie miejsc, w których mogłyby 

zostać postawione kosze do selektywnej zbiórki odpadów w pobliżu 

skrzyżowania ul. Sienkiewicza z ul. 17 Stycznia. 



Pan radny Piotr Wojciechowski, zwrócił się z prośbą o ujęcie w planie remontów 

na 2019 rok remontu ul. Polskiej Organizacji Wojskowej za pomocą potrójnego 

utrwalenia emulsją i grysami. 

Pan radny Michał Rząsiński, w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 

zamontowanie kamery monitoringu przy placu zabaw przy ul. Księcia Konrada 

II. 

W drugiej interpelacji, pan radny, zwrócił się z prośba o podjęcie działań w 

sprawie poprawy bezpieczeństwa pieszych na ul. Orylskiej. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz w pierwszej interpelacji zwróciła się 

po raz kolejny z prośbą o remont nawierzchni ul. Tatarskiej od Biedronki do ul. 

Głowackiego. 

W drugiej interpelacji, pani radna poprosiła o postawienie kosza na psie odchody 

wzdłuż ul. Czarnieckiego na odcinku przy SP Nr 7. 

W ostatniej interpelacji, pani radna, zaproponowała dalsze zagospodarowanie 

skwerku u zbiegu ulic Sienkiewicza, Tatarskiej, 3 – go Maja, Płockiej i 

Fabrycznej nowymi nasadzeniami zieleni oraz małą architekturą, nadania mu 

nazwy, iluminacji drzew wzdłuż chodnika i ustanowienia pomnika przyrody. 

Pan radny Andrzej Bayer w pierwszej interpelacji, poprosił o skierowanie do 

władz PKP wystąpienia w sprawie pilnej potrzeby naprawy jednej z wind, która 

znajduje się pod peronami na ciechanowskim dworcu PKP. 

W drugiej interpelacji, pan radny, zgłosił problem braku dostępu do publicznych 

toalet przystosowanych do użytkowania przez osoby niepełnosprawne. 

Pan Przewodniczący Rady Krzysztof Leszczyński zainterpelował o utwardzenie 

gruntu przed pomnikiem Tomasz Kolbego na skwerze przy ul. 3 Maja, a ponadto 

zwrócił się z prośbą o odnowienie tablicy pamiątkowej na tym pomniku. 

Pan Przewodniczący ogłosił 20 minut przerwy. 

Pkt. 7. Czas dla Zarządów Osiedli. 

Nikt Przewodniczących ZO nie zabrał głosu. 

Pkt. 8. Zapytania i wolne wnioski 

Pan radny Marek Rutkowski, przedstawił stanowisko radnych Klubu PiS Rady 

Miasta Ciechanów, w sprawie wypowiedzenia umowy dzierżawy lokalu 

handlowego w Hali Targowej „Bloki” Pani Danucie Ceranowskiej. 

Głos zabrała Pani Danuta Ceranowska w sprawie wypowiedzenia umowy 

dzierżawy lokalu handlowego w Hali Targowej „Bloki”. 



Głos zabrała mieszkanka Ciechanowa Ewa Jagiełło, prosząc o szczegółowe 

zaprotokołowanie jej wypowidzi: 

„Proszę Państwa, Szanowni Państwo. Najpierw mam takie pytanie kto i co 

zabrania egzekwowania prawa lokalnego, ustawowego np. na ul. Warszawskiej 

zawęzimy się do takiego węższego terenu. Otóż, od 2008 roku jak powstała no 

piękna arteria ul. Warszawskiej, jest projekt potwierdzony przez profesjonalistów 

WORD - u, Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych, Powiatowych, którego 

mam kserokopię no i urząd Miasta też oryginał. Tam jest wyraźnie 

zaprojektowane, że jazda po ul. Warszawskiej do 3,5tony, słupek zaporowy na 

końcu Warszawska 60, potem jakimś cudem znalazły się dwie strzałki, a to w 

lewo, a to w prawo, nawet od strony muzeum jest znak B2, a B2 znak to znaczy 

zakaz wjazdu, jak jest zakaz wjazdu, to nie powinno być na słupku zaporowym 

strzałka, bo dla kogo? Dla pieszych? Pieszy no mogą sobie czasem poprzez 

chodnik sobie przejść, jeśli nie uszkodzą trawy i proszę państwa ponieważ od 

jakiegoś czasu jeżdżą samochody ciężarowe o pojemności 12, 14 ton, póki co jest 

monitoring, nikt tego nie respektuje, nikt nie egzekwuje, wydział inżynierii 

tuszuje, tuszuje, Straż Miejska, z tego co wiem, no na moje takie fachowe pytania 

otrzymała projekt ruchu drogowego na ul. Warszawskiej, ale nie egzekwuje, ktoś 

tuszuje, kto zabrania, kto i co i w jakim celu? Dla jakiego efektu? Proszę Państwa 

wszyscy wiemy, że jeżdżenie po chodniku, tam, gdzie chodzą ludzie w kodeksie 

ruchu drogowego istnieją wysokości mandatów 350 zł, moje właśnie takie 

konkretne pytanie. Naprowadzam państwa z taką szczególną wiedzą, żebyście 

wiedzieli, bo ci, którzy powinni czuwać nad niezgodą na łamanie porządku 

prawnego i porządku publicznego tuszują po prostu i to wiele lat. Chcę 

przypomnieć, że jest w dokumentacji jak powstała inwestycja no pięknej ul. 

Warszawskiej, inaczej arterii, niestety inwestycja była wykonana, a Powiatowy 

Inspektorat Nadzoru Budowlanego pozwolenie na użytkowanie wydał po 2 latach 

użytkowania. Właśnie, no to jest dalsze pytanie, takich pytań fachowych, 

profesjonalnych, można byłoby zadać dość dużo. No tylko trzeba posiadać 

wiedzę, ponieważ mi nikt nie płaci za wiedzę, więc posiadam dość obszerną i jeśli 

czegoś nie umiem, nie wiem, no dowiem się od naprawdę profesjonalistów i 

sprawdzam, czy powoływanie się na przepisy o nazwie ustawy i ustępy, czy takie 

istnieją.  Bo mogą nie istnieć, jak już był przykład kiedyś właśnie 2 lata temu na 

tej sali, nie będę przypominać, bo to…, ale mam dość dobrą pamięć, mam 

nadzieję, że niektórzy z państwa też mają dobrą pamięć. Teraz proszę państwa 

wnioski, pierwszy wniosek zainstalowanie monitoringu miejskiego, który jest 

planowany na obszarze fontanna Warszawska 62, w takich no bulwersujących 

zaułkach odnośnie mojego bloku mieszkalnego, a póki co ustawa się nie zmieniła, 

że najważniejsze w Polsce jest strefa zamieszkania, życie jest najważniejsze, a 

reszta później. Proszę państwa, ponieważ ja jestem tylko matka Polka i 

mieszkanka, wiem, że nikt z zarządów nieruchomości, przedstawicieli no wielu 



tysięcy właścicieli, członków spółdzielni mieszkaniowych, no nie ma 

reprezentantów.  Ja bardzo przepraszam pana przewodniczącego Leszczyńskiego, 

bo Pan Leszczyński akurat właśnie z sercem podchodzi do problemów, 

ktokolwiek stwarza problemy nam mieszkańcom, członkom, spółdzielcom. I 

proszę państwa właśnie wnioskuję, żeby do planowanego monitoringu, 

fachowego, cyfrowego, były dołączone newralgiczne punkty, w całym naszym 

pięknym mieście Ciechanowie. Następny wniosek brzmi tak: proszę prezydenta 

o spowodowanie obowiązku Straży Miejskiej do składania sprawozdań zacznijmy 

od kwartalnych, sprawozdań składanych przez Straż Miejską, ile było interwencji, 

na ile interwencji nie zdążyli, na ile było fikcyjnych, nie mają potwierdzenia 

swoimi aparatami fotograficznymi służbowymi, ile było sytuacji łamania prawa 

lokalnego i ustawowego, ile do budżetu miasta Ciechanowa trafiło w porównaniu 

do lat sprzed 8, 6 z powodu kar, mandatów, bo nauczanie, pouczanie to jest 

edukacja, to nie są kary i jeszcze na jeden temat 8 razy jak to miało miejsce. 

Wnioskuję, aby pan prezydent spowodował, oby niektórzy strażnicy miejscy no 

nie zdradzali tajemnicy służbowej, państwowej, służbowej kto się domaga z 

nazwiska i imienia, że łamane jest no prawo lokalne, że łamany jest porządek 

prawny i publiczny, bo takie ma miejsce personalnie. Mogę udostępnić panu 

prezydentowi, który jest zwierzchnikiem Straży Miejskiej. Proszę państwa mam 

prośbę jestem przedstawicielką mieszkańców i proszę mnie nie nazywać, że 

jestem jedna, bo myślę, że ja jedna potrafię zdać relację, co myśli 500 

mieszkańców na przykład i chciałabym powiedzieć, wnioskować, że zarządy 

osiedlowe to są do pomocy mieszkańców, nie do pomocy Rady Miasta, do 

pomocy Rady Miasta jest Biuro Obsługi Rady Miasta, radni też są do pomocy 

mieszkańców.  Bo jeśli ja słyszę, że do pomocy Rady Miasta są zarządy osiedlowe 

no to nasuwa się pytanie kto jest do pomocy nas mieszkańców? Sądy? 

Prokuratury? Kto? bardzo proszę o właściwe zaprotokółowanie, a ponieważ 

protokół może, powinien posiadać moc prawną i moje wnioski proszę skierować 

do prezydenta i wypełnienie wniosków dla dobra społeczności, dla 

bezpieczeństwa i porządku, bo na szczęście dzisiaj nasłuchałam się na szczęście 

tematów odnośnie bezpieczeństwa, na szczęście ktoś jest dba o nasze 

bezpieczeństwo. Dziękuję.” 

Głos zabrał mieszkaniec Ciechanowa Pan Józef Walo. 

Głos zabrał mieszkaniec Ciechanowa Pan Bogdan Strzałkowski w sprawie 

naruszenia stosunków wodnych w ul. Komunalnej (zniszczenie urządzeń 

melioracyjnych) oraz w sprawie transmisji z posiedzeń Komisji Rady Miasta. 

Pkt. 9. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do    

Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wszelka korespondencja, która wpłynęła 

do Rady Miasta została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 



 

Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń 
komisji i sesji na miesiąc luty 2019 r. 

 

 

Pkt. 10. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miasta, Krzysztof Leszczyński zamknął obrady IV 

Sesji RM Ciechanów. 

 

            Przewodniczący Rady Miasta 

 

        /-/ Krzysztof Leszczyński 
Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 8.02.2019r. 
 


